

## "Ensemble Luxembourg": elections to the next Local Staff Committee Liste 3

Luxembourg, 21/10/2019

Dear Colleagues,

A new elections meaning a new majority in the CLP?

**This year 3 electoral lists are proposed to defend your rights, in comparison to 6 in 2016.**

Several Unions have decided to present to the next elections of the Luxembourg Local Staff Committee a list which is as broad as possible in order to meet the challenges ahead:

- ⇒ **The attractiveness of the Luxembourg site,**
- ⇒ **The will to reform the Staff Regulations;**
- ⇒ **The representativeness of staff.**

The USF Luxembourg has associated itself with the FFPE, U4U, and SE/RD to tackle with both local and institutional issues.

**The main ambitions beyond "Ensemble Luxembourg" list are:**

- ⇒ **To give back the Staff Committee Staff**
- ⇒ **To make the voice of Luxembourg heard wherever it is needed**

This decision has its source in the common interest of these organisations in defending the Luxembourg site with all its specific aspects and challenges, but also in the wider interest of the whole institution's staff in all work sites.

**"Ensemble Luxembourg"** wishes to address the problems encountered by Staff, without, however, helping to promote an opening-up of the Staff Regulations with its adverse consequences for Staff. More specifically,

**"Ensemble Luxembourg"** requests the introduction of a housing allowance and not a new Luxembourg weighting coefficient, which will definitely be the Trojan horse for an attack on the Staff Regulation as requested by some.

By acting together in Luxembourg, our organisations, which are present in all the Institutions and all the work sites, send a clear and determined political signal to all those outside and within the European Public Service, often going with putting into question the "essentials" of the European Civil Service and thereby the pursuit of European Integration. These organisations express in Luxembourg, and subsequently soon in other work sites, that they will oppose any questioning of the Staff Regulations and any attack on European Integration.

## "Ensemble Luxembourg": élections du prochain Comité Local du Personnel Liste 3

Luxembourg, le 21/10/ 2019

Chères Collègues, Chers Collègues,

À nouvelles élections, nouvelle majorité au CLP ?

**Cette année 3 listes électorales s'offrent à votre choix pour vous défendre, contre 6 en 2016 !**

Plusieurs syndicats ont décidé de présenter aux prochaines élections du CLP Luxembourg une liste aussi large que possible pour faire face aux défis qui nous attendent :

- ⇒ **L'attractivité du site de Luxembourg,**
- ⇒ **La volonté de réforme du Statut,**
- ⇒ **La représentativité du Personnel.**

C'est ainsi que l'USF Luxembourg s'associe à la FFPE, U4U, et SE/RD pour faire face tant aux problèmes tant locaux qu'institutionnels.

**Cette liste « Ensemble Luxembourg » a pour principales ambitions :**

- ⇒ **De vous rendre le CLP au Personnel**
- ⇒ **De faire entendre la voix de Luxembourg partout où il le faut.**

Cette décision trouve sa source dans l'intérêt commun qui anime ces organisations pour défendre le site de Luxembourg avec toutes ses particularités et ses défis mais, au-delà également, dans l'intérêt plus large de l'ensemble du personnel de l'Institution tous lieux confondus.

**« Ensemble Luxembourg »** souhaite s'attaquer aux problèmes rencontrés par le personnel, sans contribuer à favoriser une ouverture du statut aux conséquences néfastes pour le personnel.

Plus précisément, **« Ensemble Luxembourg »** demande l'instauration d'une indemnité de logement et non pas un nouveau coefficient correcteur qui sera le cheval de Troie de l'attaque contre le statut tel que demandé par certains.

En agissant ensemble à Luxembourg, nos organisations, présentes dans toutes les institutions et tous les lieux de travail, envoient un signal politique clair et résolu à tous ceux qui à l'extérieur et de l'intérieur du Service public européen agissent, souvent de concert, pour remettre en question les fondamentaux de la Fonction Publique européenne et par la même nuire à la poursuite de la construction européenne. Ces organisations expriment à Luxembourg, et par la suite sur d'autres lieux de travail, qu'elles s'opposeront à toute remise en cause du statut et toute attaque contre la construction européenne.